
Dagordning 

Datum: 8/10 

Tid:14:00 

Plats:Långgällagatan 20 

 

Deltagare: Tomas G , Tobias , Tomas E , Maud och Carina 

 

• Öppnande av mötet. 

 

Ordförande hälsar alla välkommna och öppnar mötet. 

 

• Godkännande av dagordningen 

 

• Genomgång av föregående möte 

Godkänns och läggs till handlingarna. 

 

• Genomgång av ekonomi 

Godkänns och läggs till handlingarna 

 

• Kommande sysslor 

Översyn av träd i lekparken behöver göras ,Tomas G , Tomas E och Tony 

ser över det. 

Det behövs även se över växtligheten som skymmer belysningen. Tomas E 

och Tony ser över det. 

Tomas G kollar med Maskinringen om det finns borstar som kan ta bort 

ogräs vid trottoarkanterna. 
 

• Uppföljning av asfaltering av Långgällagatan 

Hastighetsmätningen satt uppe i 5 dagar. 

Max hastighet 64 km/h 

Snitt dagtid 39 km/h 

Snitt kväll 38 km/h 

Snitt natt 34 km/h 

Totalt antal fordon på 5 dagar blev 769 fordon. 
 

• Beslut om nya farthinder: 

1 St på Tornstigen 

3-4 på ny asfalteringen på Långgälla. (Efter samråd med NCC) 

på grund av för hög hastighet. 



Tomas G tar kontakt med NCC , mailar ut förslag från NCC till styrelsen. 

Tar även offert på kostnad. 

Styrelsen var enigom beslut. 
 

• Vinteraktiviteter 

Uppsättning av snö/reflexpinnar och bortforsling av betong suggor tar 

Tony och syssloman Tomas E om hand. 
 

• Övriga frågor 

Julbord  Tomas G tar kontakt med Goda Rum , 16/12 i förta hand ,2/12 i 

andra hand. Tobias tar kontakt med revisorerna som är medbjudna. 
 

Tomas G informerar 

E.on ska förstärka elen (öka kapasiteten). 

Pga att många sätter upp solpaneler . 

De kommer gräva upp trottoaren från Tippvägen till Tornstigen. 
 

Tomas E kommer ta ansvar över gräsklippningen av lekparken nästa år.  Vi 

har ej varit nöjd med årets skötsel av lekparken. 
 

Korsningen Sillagatan/ fjugestavägennär inte någon parkeringsplats. Då 

man måste köra så långt ut i korsningen och då risk för påkörning av 

cyklister som kommer på cykelbanan ,barn som går till skolan. Ordförande 

Tobias kontaktar fastighetsägaren igen . 
 

• Lantmäteriet , ny förrättning innebär att man mäter väglängder och 

ser över ägande av fastigheter och vilka fastigheter som är anslutna  , 

man gör samtidigt om stadgarna i föreningen. 

Ny förrättning – gjordes senast 2000 

 Kostnad ? - Ordförande kollar upp det. 

Enligt lantmäteriet stämmer inte våra register och behöver uppdateras. 

Behöver tas beslut om på årsmötet. 
 

• Nästa möte blir söndag 19/11  kl, 10:00 

Sillagatan 15 hos Maud. 
 

         Mötet avslutas 

 

  


